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ZAPISNIK 

  
12. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 

održane 22. rujna 2022. u 15:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije. 
 
 

 Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić, Petra Sviličić, Vjeran Magjarević, 
Antun Marki, Ksenija Cindrić Kalin, Ivan Ljuština, Damjan Jelić (gost) 
 

Ispričani: Ivan Güttler 

 

Dnevni red: 
1. Prihvaćanje zapisnika s 11. virtualne sjednice UO održane 18. 8. 2022. 
2. Izvještaj s godišnje skupštine EMS 2022 
3. Prijedlog sastava Lokalnog organizacijskog odbora za EMS godišnju skupštinu i konferenciju 2025 
4. Promjene u članstvu HMD-a 
5. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 11. virtualne sjednice UO održane 18. 8. 2022. 

Predsjednica Vesna Đuričić pita ima li dopuna na zapisnik 11. sjednice UO HMD-a koja je održana virtualno 18. 
kolovoza 2022. Nije bilo dopuna niti ispravaka te je zapisnik jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad 2. Izvještaj s godišnje skupštine EMS 2022 

Predsjednica V. Đuričić daje riječ Damjanu Jeliću koji je predstavljao HMD na godišnjoj Skupštini Europskog 
meteorološkog društva (EMS-a) održane 4. - 9. rujna 2022. u Bonnu. D. Jelić informira UO i NO o Skupštini 
EMS-a i onome što je izneseno na njoj.  

Nekoliko važnijih i zanimljivijih informacija: 

● Mandat trenutnog predsjednika EMS-a Berta Holtslaga ističe sljedeće godine na jesen te on potiče 
nominaciju budućih kandidata jer im je u interesu na vrijeme izabrati novog predsjednika. 

● Uskoro će biti promjena i u Vijeću EMS-a u kojem se članovi periodički mijenjaju te nekima od njih ističe 
mandat ove jeseni. 

● Iznijeli su se standardni financijski izvještaji i prezentirala evaluacija aktivnosti različitih radnih skupina. 
● Raspravljalo se o uključivanju zaljubljenika u meteorologiju, amatera, lovaca na oluje i fotografa u budući 

rad EMS-a. 
● Glasalo se o manjim statutarnim promjenama EMS-a. 
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Ad. 3. Prijedlog sastava Lokalnog organizacijskog odbora za EMS godišnju skupštinu i konferenciju 
2025  

V. Đuričić podsjeća da smo se 2017. kandidirali za domaćina godišnje skupštine i konferencije EMS 2025 te 
smo dobili domaćinstvo. Skupština će se održati u rujnu 2025. u Hrvatskoj. Kontakt osoba bila je Renata Sokol 
Jurković koja više nema vremena to biti, no želi biti uključena u komunikaciju oko organizacije. U Zagrebu nije 
pronađen adekvatan prostor za održavanje skupštine, pa je tada predložen Fakultet elektrotehnike, strojarstva 
i brodogradnje u Splitu.  

K. Cindrić Kalin i V. Magjarević su tijekom konferencije u Bonnu održali sastanak s Martinom Junge, tajnicom 
EMS-a i Katrinom Krüger iz Copernicus-a oko organizacije skupštine EMS-a u Hrvatskoj. Martina i Katrina su 
izrazile želju da konferencija ipak bude, ako je moguće, u Zagrebu zbog jednostavnijeg putovanja iz drugih 
zemalja. S time se slažu prisutni članovi UO-a i NO-a.  

Jedna od mogućnosti za prostor održavanja u Zagrebu je FER, međutim FER je već ranije kontaktiran te je 
postavio vrlo visoku cijenu za najam njihovih prostora. 

Uvjet EMS-a je dvorana koja može primiti 400 ljudi te koja se nalazi relativno blizu centra grada (do 20 minuta 
javnim prijevozom), te određeni broj manjih dvorana. Poželjna je što niža cijena, po mogućnosti na nekom 
fakultetu. 

U raspravi se kao potencijalni prostori spominju PMF, HNK, Lisinski, MSU, Glazbena akademija, Mimara, 
Cinestar, Ekonomski fakultet, Medicinski fakultet, ali i opcija da se kontaktira Turistička zajednica grada Zagreba 
i Sveučilište u Zagrebu za pomoć u pronalasku prostora. 

V. Đuričić je predložila Kseniju Cindrić Kalin, Vjerana Magjarevića i Renatu Sokol Jurković za preliminarne 
članove Lokalnog organizacijskog odbora godišnje skupštine EMS-a 2025 što je UO jednoglasno prihvatio. 
Kontakt osoba prema EMS-u bit će K. Cindrić Kalin koja će do kraja listopada 2022. prikupiti ponude za najam 
prostora. 

 

Ad 4. Promjene u članstvu HMD-a 

N. Vikić-Topić obavještava da je Hrvoje Šajn istupio iz Društva nakon što je podmirio sve neplaćene članarine. 

 

Ad 5. Razno 

D. Jelić obavještava da smo za sada odustali od prijave projekta na LIFE natječaj jer isti predstavlja preveliki 
financijski rizik za Društvo zbog vrlo visoke vrijednosti projekta.  

A. Marki pita je li se javila urednica izdavačke kuće Element oko promocije udžbenika iz oceanografije Mirka 
Orlića. Naime, zamoljeni smo da se o navedenoj promociji obavijesti sve članove HMD-a. Tajnik N. Vikić-Topić 
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obavještava da se urednica nije javila s pozivom na promociju već da je samo poslala informaciju o tome da je 
knjiga izdana te da je u slobodnoj prodaji. 

23. rujna će se održati svečanost otkrivanja spomen ploče i proglašenja bivše zgrade DHMZ-a na Griču 3 
Povijesnim mjestom Europskog fizikalnog društva kao mjestom epohalnog otkrića Andrije Mohorovičića. Svi 
članovi HMD-a su pozvani od strane DHMZ-a. Predsjednica V. Đuričić i tajnik N. Vikić-Topić obavještavaju da 
su spriječeni te neće moći prisustvovati, no prisustvovat će I. Güttler kao zamjenik predsjednice HMD-a te K. 
Cindrić Kalin, Vjeran Magjarević i J. Jurković.  

V. Đuričić obavještava prisutne da je prošli petak predala treći ZNS i izvještaj za projekt KvarnerExtrem kojim 
se potražuju već potrošena sredstva te da ljudi iz Posredničkog tijela 2 (Nacionalna zaklada za razvoj civilnoga 
društva) jako kasne s odobrenjem i isplatom sredstava. Zbog toga je predsjednica u srpnju bila prisiljena 
zaustaviti sve isplate. Očekuje se isplata oko 101.000 kn u narednim danima. 

V. Đuričić se ispričava što još uvijek nije pripremila tekst o projektu KvarnerExtrem za internetske stranice 
Društva te ističe da će to napraviti u najkraćem mogućem roku. 

 

Sastanak je završio u 16:10. 

 

Zapisničar:  Nikola Vikić-Topić            


